# 伯大尼門

印尼—禱告像執行經濟區域改革、防止貪污腐化滋長,及維持軍警系統對違反人權提供保障之重大議題,能緩和下來。

**Indonesia** – Pray for the alleviation of burdening issues like implementing financial sector reforms, stemming corruption and holding the military and police accountable for human rights violations.

斯里蘭卡一大部分在這個群島上的基督徒都集中住在市郊區域,然而還有 35,000 個村落從未接觸過基督徒。求神使斯里蘭卡能發展出一個異象,就是看見耶穌基督的福音遍傳全國,特別是進入那些較窮困的鄉村區域和都市裡的貧民窟。

**Sri Lanka** – Most of the Christians live in the urban areas of the island, yet there are 35,000 villages that have no contact with any Christians. Pray that Sri Lankan Christians would develop a vision to see the Gospel of Jesus Christ spread all over their nation, especially into the poorer rural areas and urban slums.

## 金門

**寮國**—禱告對那些身心受重創在叢林間逃避敵軍或是逃到泰國的難民,能傳講安慰與愛的訊息,以致摸著這些信徒的心,使他們在患難中不失去信心和盼望。

**Laos** - Pray for speak comfort and love to reach the hearts of the Christian Believers among the traumatized Hmong fleeing through the jungle or who are refugees in Thailand, so that they will not lose faith or hope.

尼泊爾—那些嘗試與印度教徒分享耶穌基督福音的基督徒會面臨入獄或是遭到謀殺的後果。求神使基督徒在真理、公義、和平、信心,並在神的救恩與神的話中站立得穩。(腓 6:14-17)

**Nepal** - Christians who have tried to share the Gospel of Jesus Christ with Hindus face imprisonment or even murder. Pray that Christians would firmly stand their ground in truth, righteousness, peace, faith, Christ's salvation, and the Word of God. (Eph. 6:14-17)

**阿拉伯聯合大公國**—求神使福音出擊能接觸到那些流亡國外,現居住在阿拉伯聯合大公國的族群。

**UAE** - Pray for outreach to other expatriate communities living in the UAE.

#### 獅子門

伊拉克—伊拉克北方的庫德族基督徒雖人數不多,卻在成長中。其中有某些人因 跟隨耶穌而殉道。求神保護祂所愛的兒女並拯救他們脫離死亡。

**Iraq** – There is a small but growing number of Kurdish Christians in the north of Iraq. Some have been martyred for following Jesus. Pray that God would watch over His beloved and rescue them from death.

### 伯特利門

**亞塞拜然**一禱告在亞塞拜然工作的基督徒能善用機會,將耶穌基督告訴亞國這群 寶貴的人民,並活出一個能反映耶穌的生活型態。

**Azerbaijan** – Pray for Christians working in Azerbaijan to make the most of their opportunity to tell the precious people in this nation about Jesus Christ and to live a lifestyle that reflects Him

**烏茲別克斯坦**—大部分在鳥國的基督徒是韓國及俄羅斯人,求神使基督徒能跨越 在鳥茲別克、韓國及俄羅斯人當中文化的分歧,粉碎任何的不信與懷疑。

**Uzbekistan** – Most Christians in Uzbekistan are Koreans and Russians. Pray that Christians would be able to cross the cultural divide between Uzbeks, Koreans, and Russians and break down any mistrust or suspicion.

#### 美瓦薩利門

馬利—禱告在這個被破壞殆盡,極度貧窮的國家能有經濟利益,加倍繁榮的景象 出現。

**Mali** - Pray for economic favor and increased prosperity in this devastatingly poor country. .

西撒哈拉一禱告神在這個國家開門,並大大提升福音事工。(西 4:3)

**Western Sahara** – Pray that God would open doors in this nation and greatly advance the ministry of the Gospel of Jesus Christ. (Col. 4:3)

# 隱革蓮門

**貝南**—禱告神帶領經濟領袖們的腳步,他們正致力於促進新式的食物處理系統與 農產品,並鼓勵新資訊及傳播科技的發展。

**Benin** – Pray that the Lord guide the steps of economic leaders who are making efforts to facilitate the development of new food processing systems and agricultural products, and encourage new information and communication technology..

**埃及一**對基督徒逼迫持續增加。禱告神以豐盛的恩典,在各樣艱困中堅固我們在 埃及的弟兄姊妹,特別是當他們軟弱時。( 林後 2:9)

**Egypt** – Persecution of Christians is on the increase. Pray that that God would sustain our Egyptian brothers and sisters with abundant grace in all circumstances, especially when they are weak. (2 Cor. 12:9)

## 新門

阿爾巴尼亞—禱告耶穌基督的福音能粉碎屬靈的黑暗,影響該國的未來。

**Albania** – Pray that the Gospel of Jesus Christ will continue to shatter the spiritual darkness and impact the future of this nation.

#### 雅法門

**摩洛哥**—爲當地基督徒禱告,當他們接觸那些想更多了解基督教的穆斯林時,能 有更多的自由來分享信仰,並且受到保護。

**Morocco** - Pray that there would be greater freedom for Christians to share their faith and protection for Muslims who want to find out more about Christianity.